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 PROTOKÓŁ  Nr XXIV/13 
z sesji Rady Miejskiej w Iłowej 

z dnia  27 marca  2013 r. 
 

odbytej w Gminnym Centrum Kultury  i Sportu w Iłowej, przy  ul. Żagańskiej 15 
   
Pan Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad (na 15 
radnych w sesji uczestniczyło 13 radnych) i otworzył obrady XXIV sesji Rady Miejskiej w Iłowej. 
 
1) Brzezicki Józef 
2) Burnat Krystyna 
3) Czarnota Zdzisław 
4) Goc Robert 
5) Janczyk Paweł 
6) Kimla Renata 
7) Konopa Halina 
8) Laskowski Mieczysław 
9) Przynoga Franciszek 
10) Rodak Jerzy 
11) Smaga Anatol 
12) Wdowiak Mirosław 
13) Żołnowska Maria  
 
Nieobecni: 
Sawicki Marek 
Stanisławski Mikołaj 
 
W związku z obecnością wymaganej liczby osób (radnych), obrady sesji są prawomocne. 
 
 

 Ponadto w sesji uczestniczyły osoby zaproszone: 
1) Adam Gliniak - Burmistrz 
2) Roman Andzel – Sekretarz Gminy 
3) Ewa Pasternak-Jerz – Skarbnik Gminy 
4) Agata Matusiak-Wojnicz – Radca Prawny Urzędu  Miejskiego 
5) Małgorzata Kondraciuk – Kierownik Referatu Organizacyjnego 
6) Jacek Szary – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej 
7) Piotr Kowalski – Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Iłowej 

 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił następujący  porządek obrad: 
 
I. Sprawy regulaminowe 

1. Otwarcie sesji i powitanie. 
2. Stwierdzenie quorum.  
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Zgłoszenie (odczytanie) uwag i poprawek do porządku obrad (w przypadku zmiany w 

porządku obrad zatwierdza się zmieniony porządek obrad). 
 

                    Prowadzi Przewodniczący Rady Miejskiej  
II. Obrady 

1. Przedstawienie sprawozdania z działań w okresie między sesjami przez: 
- Burmistrza Iłowej,  
- Przewodniczących komisji stałych i doraźnej Rady Miejskiej w Iłowej. 

2. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania radnych.  
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3. Przyjęcie uchwały w sprawie: 

1) zmian uchwały budżetowej na rok 2013 Gminy Iłowa – referuje Skarbnik Gminy (Druk Nr 
107),  

2) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Iłowa na lata 2013 – 2021 – referuje 
Skarbnik Gminy (Druk Nr 106), 

3) o zmianie uchwały w sprawie opłat za korzystanie z cmentarza komunalnego w Iłowej – 
referuje Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Iłowej (Druk Nr 
108). 
 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej. 
5. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

6. Zakończenie XXIV sesji Rady Miejskiej w Iłowej. 

Porządek obrad został przyjęty bez uwag. 
 

PRZEBIEG OBRAD 
Ad. II pkt 1 
Pan Adam Gliniak–  Burmistrz Iłowej przedstawił sprawozdanie z podjętych działań między 
sesjami tj. od dnia 12.03.2013  r. do dnia 27.03.2013 r. : 

 Odnośnie spraw związanych z ochroną środowiska wydano 2 decyzje zezwalające na 
usunięcie drzew, 

 odmówiłem wydania zezwolenia na usunięcie drzew w pasie drogi wojewódzkiej, 

 wydano 4 zaświadczenie o przeznaczeniu działki w miejscowym planie zagospodarowania 
przestrzennego lub studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
gminy i miasta Iłowa, 

 wydano 1 zaświadczenie o prowadzeniu przez rodziców gospodarstwa rolnego, 

 wszczęto postępowanie w sprawie wydania decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach 
dla przedsięwzięcia polegającego na  „Budowie Stacji Paliw Płynnych Etap II”  dla 
samochodów ciężarowych, jako uzupełnienie – rozbudowa istniejącej Stacji Paliw Płynnych 
wchodzącej w skład MOP na działce nr 556, 555 i 553 obręb Czyżówek, gmina Iłowa, 

 wszczęto postępowanie w sprawie wydania decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach 
dla przedsięwzięcia polegającego na  „Budowie zbiornika retencyjnego II z urządzeniem 
piętrzącym”  zlokalizowanej na działce o numerze ewidencyjnym 1079  obręb Czerna, 
gmina Iłowa w leśnictwie Jeziornik, 

 wydano decyzję o środowiskowych uwarunkowaniach dla inwestycji polegającej na 
„Działalności gospodarczej w zakresie usługowego zdobienia wyrobów ze szkła” 
zlokalizowanej na działce o numerze ewidencyjnym 505/5  obręb Iłowa, gmina Iłowa, 

 Wykonano i złożono Informacja o rodzaju, ilości i miejscach występowania azbestu, PCB 
oraz innych substancji stwarzających szczególne zagrożenie dla środowiska do Marszałka 
Województwa Lubuskiego, 

 odnośnie rejestru działalności gospodarczej to wystąpiło w nim 12 zmian, 

 nadano 2 numery porządkowe dla budynków mieszkalnych, 

 przedłużono umowę najmu lokalu socjalnego, 

 przydzielono lokal mieszkalny z zasobów gminy, 

 wydałem  3 decyzje  o ustalenie warunków zabudowy, 

 wydałem  1 decyzję o przeniesieniu decyzji o warunkach zabudowy, 

 wydałem 1 decyzję nakazującą podłączenie nieruchomości do sieci kanalizacyjnej, 

 wszczęto z urzędu 4 postępowania w sprawie nakazu przyłączenia nieruchomości do sieci 
kanalizacyjnej, 

 w dniu dzisiejszym zgodnie z podpisaną umową został dostarczony przez Przedsiębiorstwo  
Specjalistyczne „bocar” z Korwinowa samochód ratowniczo-gaśniczy w ramach zadania 
„Wsparcie Krajowego Systemu Ratowniczo-Gaśniczego poprzez zakup samochodu 
ratowniczo-gaśniczego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Iłowej. Wartość samochodu 
ratowniczo-gaśniczego  oraz dodatkowego sprzętu tj.  660.960,00 zł brutto, 
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 w wyniku zapytania o cenę został wybrany wykonawca modernizacji oświetlenia z 
funduszów sołeckich we wsi Czerna, Borowe, Jankowa Żagańska i Żaganiec. Wykonawcą 
jest Przedsiębiorstwo Projektowo Usługowo Handlowe Bogusław Dworecki z Żar, 

 odnośnie gospodarki nieruchomościami w dniu 22 marca odbyły się II (drugie) przetargi na 
sprzedaż nieruchomości niezabudowanych położonych w Strefie Aktywności Gospodarczej 
ozn. nr 1/57, 341/30, 341/31 oraz 341/28 i 641/7 w m. Konin Żagański. Przetargi 
zakończyły się skutkiem negatywnym (brak wpłat wadium), 

 zgodnie z podjętą uchwałą Nr 148/6/XVII/12 Rady Miejskiej w Iłowej z dnia 27 września 
2012 r. zmieniającą uchwałę w sprawie zasad wydzierżawiania gruntów komunalnych, która 
określiła nowe minimalne stawki opłat przy dzierżawie gruntów komunalnych, wysłano do 
wszystkich dzierżawców informacje o zmianie tych stawek, 

 Polska Telefonia Cyfrowa S.A. w Warszawie zwróciła się o zmianę stawki czynszowej za 
dzierżawę gruntu pod stacją bazową telefonii komórkowej w Iłowej (działką za oczyszczalnią 
ścieków). W uzasadnieniu swojego wniosku PTC podkreśliła , że obecnie następuje weryfikacja 
stacji, które miałyby pozostać w utworzonej wspólnie z „Orange” spółką joint wenturie 
NetWorkS Sp. z o.o. Do likwidacji przewidzianych jest blisko 3 tysiące stacji w całej Polsce. 
Zaproponowałem zamianę stawki czynszu do kwoty 2,50 zł zgodnie z ogólnymi zasadami 
przyjętymi uchwałą Rady Miejskiej w Iłowej. PTC proponowało obniżenie stawki czynszu do 
kwoty 750 zł netto miesięcznie, zgodnie z uchwałą zaproponowałem zmianę czynszu do kwoty 
840 zł netto miesięcznie. Propozycja jest obecnie analizowana przez PTC, 

 w dniu 18 marca wysłałem do Polskiego Związku Wędkarskiego Okręg w Zielonej Górze 
ponownie projekt umowy dzierżawy gruntu pod zbiornikiem wodnym w Klikowie. 
Poprzedni projekt umowy został przesłany w sierpniu 2012 r. W dniu 15 lutego br. 
otrzymałem odpowiedź z PZW, iż zgodnie z podpisaną umową z Dyrektorem Regionalnego 
Zarządu Gospodarki Wodnej we Wrocławiu z dnia 6 stycznia 2004 r., mają podstawy 
formalno-prawne do prowadzenia gospodarki rybackiej na „zalewie w Klikowie”. Biorąc to 
pod uwagę projekt umowy dzierżawy przesłany w sierpniu 2012 r. nie został podpisany . Po 
analizie przepisów ustawy Prawo Wodne stwierdziłem, iż PZW nie ma racji i przesłałem 
ponownie do nich projekt przedmiotowej umowy dzierżawy, wyznaczając 14 dniowy termin 
na jej podpisanie (wg zwrotnego potwierdzenia odbioru pismo z projektem umowy zostało 
odebrane w dniu 19 marca). Czynsz roczny wynikający z umowy - wg stawki rocznej 
określonej przez Radę Miejską  10 groszy za 100 m

2
 wynosi 1 053,60 zł netto rocznie, 

 wydałem postanowienie opiniujące wstępny projekt podziału działki gminnej nr 7/40 w m. 
Czyżówek. Podział dotyczy wydzielenia działki pod wybudowanymi garażami, których 
właściciele zwrócili się o sprzedaż  gruntu pod nimi,   

 odnośnie dróg i komunikacji - w dniu 14 marca udzieliłem odpowiedzi dla Radnej Rady 
Miejskiej w Iłowej – Pani Renacie Kimla w sprawie remontu gminnych dróg gruntowych na 
terenie Jankowej Żagańskiej, 

 podpisałem umowę z Zakładem Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Iłowej na 
naprawę 2 (dwóch) zniszczonych znaków drogowych w ciągu dróg gminnych w Iłowej przy 
ul. Żeromskiego i ul. Dolanowo oraz usunięcie zapadnięcia się jezdni na ul. Drzymały,  

 w związku z zainteresowaniem przedsiębiorców prowadzących działalność gospodarczą w 
rejonie drogi krajowej nr 18 - węzeł Iłowa, rozwiązaniami komunikacyjnymi tego terenu, 
wystąpiłem do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad oddział w Zielonej Górze 
o przesłanie wycinka mapy z projektu dot. modernizacji tej drogi w zakresie przebudowy 
węzła Iłowa i powiązań z drogą wojewódzką nr 296, 

 odnośnie spraw, które były poruszane na poprzedniej sesji – to  wdrożyłem procedurę 
mająca na celu przekazanie części działki przy świetlicy w Czyżówku Sołectwu, zgodnie z 
Uchwałą Rady Miejskiej w Iłowej Nr 84/6/IX/11 w związku z tym, iż Zebranie Wiejskie 
podtrzymało dalej Uchwałę, o której mówiliśmy na poprzedniej sesji 

 w sprawie lokalu użytkowego w Czyżówku po sklepie, zgodnie z Uchwałą w sprawie zasad 
najmu lokali użytkowych zainteresowane organizacje społeczne m.in. również i Rada 
Sołecka mogą zwrócić się z wnioskiem o korzystanie z lokalu użytkowego do 
wynajmującego (ZGKiM), 
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 odnośnie działek za blokami przy ul. Hutniczej – informuję, iż działki nie są obciążone 
żadnymi umowami. Prawo pierwokupu może zgłosić każdy kto ma do tego prawo po 
ogłoszeniu przetargu, 

 Hayduk i sprawa ścieków – informowałem, że do końca marca postaramy się to sprawdzić. 
Zostały nam przedstawione dokumenty świadczące o systematycznym wywożeniu ścieków. 
Jednak w związku z wątpliwościami poprosiliśmy jeszcze o dodatkowe wyjaśnienia i 
obecnie sprawa jest w toku. Poinformuję o zakończeniu tej sprawy, 

 odnośnie przejść dla pieszych – nie wpłynęły od państwa nadal uzasadnienia i ewentualna 
propozycja organizacji tych przejść, dlatego prosiłbym o ich dostarczenie. 

 
Przewodniczący Komisji Stałych i Doraźnej Rady Miejskiej w Iłowej złożyli sprawozdania z 
pracy Komisji za okres międzysesyjny.  
 
Ad. II pkt 2 
Interpelacje, wolne wnioski i zapytania radnych 
Pan Józef Brzezicki – Przewodniczący Rady Miejskiej 
Poinformował o pismach, które wpłynęły do Rady Miejskiej w okresie międzysesyjnym i tak: 

 w dniu 25 marca 2013 r. wpłynęło pismo Szprotawskiego Stowarzyszenia Osób 
Niepełnosprawnych o udzielenie dotacji w wysokości 5.000,00 zł do zakupu busa 
przystosowanego do przewozu osób niepełnosprawnych uczestników warsztatu terapii 
zajęciowej w Wiechlicach, które skierował na poszczególne komisje Rady i do pana 
Burmistrza, 

 odczytał odpowiedź pana Burmistrza na wcześniejsze pismo pana Marka Łozowskiego dot. 
decyzji o ustalenie warunków zabudowy. 

 
Pan Paweł Janczyk – Radny 
Zapytał, kiedy zostaną naprawione drogi gruntowe, było to zgłaszane już w listopadzie 2012 r. w 
protokole z Zebrania Wiejskiego w Czernej, także w marcu br. odbyło się Zebranie, gdzie w 
protokole też był przedstawiony fatalny stan dróg gruntowych. W tym protokole było również 
zgłaszane wycięcie drzew, konarów przy placu zabaw w Czernej. Tam były złamane dwa konary i 
nadal z tym nic nie jest zrobione.  
W styczniu 2013 r. zgłaszałem do Urzędu o wyciągnięcie na odcinku 500 metrów drzew leżących w 
poprzek rzeki, do dnia dzisiejszego te drzewa leżą.  
 
Pan Franciszek Przynoga – Radny 
Poinformował, że komisja budżetu, jak i pozostałe komisje otrzymały pismo Szprotawskiego 
Stowarzyszenia Osób Niepełnosprawnych w sprawie dofinansowania do zakupu busa. Na 
posiedzeniu komisji podczas omawiania projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 
podjęliśmy również ten temat i radni komisji budżetu byli zgodni, że należy przychylić się do tej 
sprawy pozytywnie. Pani Skarbnik poinformowała, że na razie nie ma takich możliwości i trzeba 
poszukiwać możliwości rozwiązań prawnych w tym celu. Dlatego mam pytanie do pana 
Burmistrza, czy będzie pan próbował znaleźć jakieś rozwiązania, żeby przekazać pieniądze na 
dofinansowanie tego samochodu. Proszę jednak nie mówić, że nie ma środków na ten cel, czy też, 
że nie są to zadania własne gminy. Bo np. w ubiegłych latach Gmina przekazywała pieniążki na 
szczepienia dziewcząt w powiecie żarskim i to też nie były zadania własne gminy, a tym bardziej 
boli mnie fakt, że w budżecie na 2013 rok jest kwota ponad 20 tys. złotych na opiekę nad 
zwierzętami bezdomnymi i dlatego uważam, że powinniśmy poważnie podejść do tego problemu i 
pomóc osobom niepełnosprawnym w zakupie tego samochodu. Jeżeli trzeba będzie wskazać środki, 
to Rada zaproponuje jakie te środki przesunąć. Odnośnie przesunięcia środków zgłosiłem wniosek 
do pani mecenas, mam nadzieję, że otrzymam odpowiedź.  
 
Pan Robert Goc – Radny 
W jakim terminie rozpocznie się informacja i reklamowanie ustawy śmieciowej wśród 
mieszkańców gminy, bo ludzie się pytają np. czy trzeba składać wypowiedzenia umów, a w 
uchwale jest przewidziane propagowanie tej ustawy. 
 



5 
 
Pan Mieczysław Laskowski – Radny 
Chciałbym wrócić do sprawy nieszczęsnych kałuż i spytać, jakie przedsięwzięto środki w tym 
kierunku, bo wiadomo, że nie jest to zadanie gminy, ale droga biegnie przez środek gminy i przyjdą 
roztopy i będzie problem wracał także przy większych ulewach.  
 
Ad. II pkt 3 
Przyjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmian uchwały budżetowej na rok 2013 Gminy Iłowa 
Pani Ewa Pasternak-Jerz – Skarbnik Gminy poinformowała, że zmniejszenie planu  wydatków w 
dziale 600 rozdział 60016 § 6050 o kwotę 1.200 zł dotyczy zadania pn „Nabycie gruntu pod drogę 
przy ul. Młyńskiej”, natomiast zwiększenie w dziale 700 rozdział 70005 § 6050 o kwotę 15.800 zł 
dotyczy wprowadzenia do budżetu zadania pn „Nabycie gruntu – działka nr 824/3 (teren zielony)”. 
Natomiast zwiększenie planu wydatków w dziale 900 rozdział 90001 § 6050 o kwotę 7.000 zł 
dotyczy rozbudowy sieci kanalizacyjnej przy ul. Jaśminowej (dz. nr 552) z przeznaczeniem na 
dokumentację projektowo- kosztorysową włącznie z uzyskaniem nowego pozwolenia na budowę 
oraz czynności notarialne.  
Zostaje zwiększony plan dochodów dział 758 rozdział 75801 § 2920 o kwotę 22.511 zł  w związku 
ze zwiększeniem planu przez Ministra Finansów pismem z dnia  14 lutego 2013r. znak: 
ST3/4820/2/2013. 
Zostaje zmniejszony plan dochodów   dział 700 rozdział 70005 § 0770 o kwotę 11.432 zł z tytułu 
odpłatnego nabycia prawa własności. 
Zostają zmniejszone rozchody o kwotę 10.521zł w związku z niewykorzystaną  pożyczką w 2012 r. 
w kwocie  10.521,04 zł  na współfinansowanie   budowy wodociągu w Żagańcu II etap i kanalizacji 
przy ul Sportowej w wyniku  mniejszych wydatków kwalifikowanych od planowanych. 
Różnica między zwiększeniem planu wydatków i zwiększeniem planu dochodów równa się kwocie 
10.521 zł, która znajduje swoje pokrycie w zmniejszeniu rozchodów o kwotę 10.521 zł.  
 
Głosowanie uchwały: 
w głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

2) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Iłowa na lata 2013 – 2021 
Pani Ewa Pasternak-Jerz – Skarbnik Gminy – w dniu dzisiejszym państwo otrzymaliście wymianę 
ostatniej strony projektu uchwały w związku z tym, że jest tam dopisany  na końcu w § 4 pkt b, ta 
część jest dopisana w związku z tym, że nowe przepisy się zmieniają i z tego co wiem Regionalna 
Izba Obrachunkowa życzy sobie, żeby to było bardziej uszczegółowione w części opisowej. 
Uchwała poprzednia w sprawie wieloletniej prognozy finansowej zostaje uchylona w związku z 
tym, że rozporządzeniem Ministra Finansów został ogłoszony nowy wzór  uchwały wieloletniej 
prognozy finansowej. Istotną rzeczą jest to, że w definicji przedsięwzięć zostało wykreślone takie 
zadanie jak umowy, których realizacja w roku budżetowym i w latach następnych jest niezbędna do 
zapewnienia ciągłości działania jednostki i z których wynikające płatności wykraczają poza rok 
budżetowy. Jeżeli chodzi o metodę liczenia wskaźników, to oczywiście nic się nie zmienia, bo wzór 
z ustawy jest taki sam. Zmieniła się jedynie szczegółowość informacji jakie podajemy, ta 
szczegółowość jest dużo większa. W § 4 pkt b części normatywnej uchwały upoważnienie 
udzielone Burmistrzowi Iłowej do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku 
budżetowym i latach następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania Gminy Iłowa i z 
których wynikające płatności wykraczają poza rok budżetowy obejmuje m.in. umowy. Wzięłam 
pod uwagę te umowy, które są u nas umowami wieloletnimi dot. zimowego utrzymania dróg, 
przewozów szkolnych, utrzymania czystości na terenie gminy, oświetlenia ulic, placów i dróg oraz 
konserwacji oświetlenia drogowego, a także utrzymania oraz administrowania stadionu i boisk na 
terenie gminy.  
 
Głosowanie uchwały: 
w głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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3) o zmianie uchwały w sprawie opłat za korzystanie z cmentarza komunalnego w Iłowej 
Pan Piotr Kowalski – Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Iłowej 
poinformował, że uchwała ma charakter techniczny, w dniu 12 marca 2013 r. została podjęta 
uchwała przez Radę Miejską w sprawie opłat za korzystanie z cmentarza komunalnego, jednak 
cennik został przedstawiony w cenach netto i polecono w trakcie sesji szybko przeliczyć na ceny 
brutto, nie mając ustawy o podatku VAT na 2013 rok mylnie przyjąłem podatek w  wysokości 8%. 
W dniu 13 marca 2013 roku po konsultacji z główną księgową i sprawdzeniu podatku VAT 
stwierdziłem, że należy zastosować stawkę VAT 23% , dlatego cennik został poprawiony do stawek 
z tym VAT-em. Przepraszam za pomyłkę, ewidentnie moja wina, a wynikająca głównie z 
pośpiechu. 
 
Pan Mieczysław Laskowski – Radny 
Poprosił, żeby kierownik ZGKiM objaśnił wszystkim zapis w § 1 pkt 4 „za zachowanie istniejącego 
grobu po kolejnych okresach 20-o letnich (zgłoszenie zastrzeżenia przeciw ponownemu użyciu 
grobu do chowania)”: 

a) grób ziemny pojedynczy z trumną ze zwłokami dziecka do lat 6 – 156 zł, 
b) grób ziemny pojedynczy z trumną ze zwłokami osoby w wieku 6 lat lub starszej – 434 zł, 
c) grób ziemny pojedynczy z trumnami umieszczonymi piętrowo – 434 zł,”  

– z tego co wiem dotychczas opłata wynosiła 40 zł, dlaczego teraz wszystko wzrosło o ponad 
1000%. 
 
Pan Piotr Kowalski – Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Iłowej 
Ze względu na równe traktowanie wszystkich podmiotów. Jeżeli ktoś kupuje w trakcie pogrzebu 
miejsce grzebalne na 20 lat, płaci określoną kwotę, więc po 20 latach chcąc przedłużyć miejsce na 
kolejne 20 lat on dalej wykupuje to miejsce jako miejsce własne i to jest przyjęte z powierzchni 
grzebalnej. Wykupuje prawo do powierzchni przy grobie ziemnym 2 m na 1m. Do tej pory uważam 
40 zł było stawką nieodpowiadającą  rzeczywistości z uwagi na to, że te 40 zł nie zwracało jakby 
nakładów, które w tym czasie zakład musi ponosić, a osoba, która przedłużyła z tego korzysta, gdyż 
jest to: utrzymanie cmentarza, utrzymanie kaplicy, pobór wody zimnej, wywóz śmieci, sprzątanie, 
wszystkie drobne naprawy – tak to zostało podzielone. Jest jeszcze takie wyjście, że mamy 
określoną stawkę roczną, jeżeli ktoś złoży zastrzeżenie na kolejne 20 lat przed ponownym użyciem 
grobu, może tę kwotę wpłacać w stawkach rocznych, nigdzie nie jest napisane, że musi wpłacić 
jednorazowo. 
 
Pan Mieczysław Laskowski - Radny 
Trochę zaskoczył pan mieszkańców Iłowej, do mnie doszły takie głosy, że ludzie są zszokowani, 
było 40 zł jest 400 zł – ja nie wyobrażam sobie tego. Dotychczas była słaba ponowna wykupy -
walność tego miejsca po 20 latach, a teraz przy tej kwocie 434 zł podejrzewam, że nikt panu nie 
przyjdzie i nie wykupi miejsca. 
 
Pan Paweł Janczyk – Radny 
Tłumaczył nam pan jeszcze, że 2.500 zł będzie kosztowało podłączenie wody do starego cmentarza 
i 7.000 zł będzie przeznaczone na remont tego muru wkoło, tak? 
 
Pan Piotr Kowalski – Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Iłowej – 
5.000 zł  jest w kalkulacji ujęte. 
 
Pan Paweł Janczyk – Radny – ogólnie kwota wychodzi 8.000 zł plus VAT tak? 
 
Pan Piotr Kowalski – Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Iłowej – 
7.500 zł na remonty planowane. 
 
Pan Paweł Janczyk – Radny – i to jest wliczone  w koszty także tych 450.000 zł  utrzymania 
rocznego cmentarza tak? 
 
Pan Piotr Kowalski – Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Iłowej – tak, 
to jest wliczone w roczny koszt. 
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Pan Paweł Janczyk – Radny – dobrze, a jak będzie naprawiony już mur i podłączona woda, czy te 
8.000 zł co jest teraz policzone będzie z powrotem wyliczone? 
 
Pan Piotr Kowalski – Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Iłowej – ten 
mur będzie naprawiany za 5.000 zł w pierwszym etapie  w tym roku i podmurówka, w drugim roku 
należało  będzie  go pomurować, bo to jest przewidziane na kilka lat. Po prostu gdybym włożył 
całość kwoty w kalkulację cen na dany rok, to te ceny byłyby jeszcze wyższe. W przyszłym roku 
znowu wykorzystamy na remonty planowane. Tu jest na remonty planowane  7.500 zł i to jest 
corocznie, a w tym roku akurat jest doprowadzenie wody i częściowa naprawa muru. W przyszłym 
roku już się nam będzie kłaniała też naprawa dachu kaplicy i orynnowanie, jest wycinka  drzew i 
gałęzi. Więc 7.500 zł corocznie będzie przeznaczane na bieżące remonty, które musimy wykonać, a 
one nigdzie indziej w kalkulacji nie mogą zostać umieszczone. Inaczej byśmy musieli co roku 
ustalać nowy cennik.  
 
Pan Mieczysław Laskowski – Radny – poprosił o 10 minut przerwy. 
 
Pan Roman Andzel – Sekretarz Gminy – jeszcze przed przerwą wyjaśnił jak mówi ustawa o 
cmentarzach i chowaniu zmarłych, otóż pierwsze zdanie jest bardzo ważne, gdzie się mówi jaką 
opłatę się ponosi za przedłużenie miejsca na 20 lat. Więc to jest skorelowane z kwotą za pochówek, 
jest tu wyraźnie napisane, że „po upływie 20 lat  ponowne użycie grobu do pochowania  nie może 
nastąpić jeżeli jakakolwiek osoba zgłosi zastrzeżenie przeciw temu i uiści opłatę przewidzianą za 
pochowanie zwłok”, a więc te kwoty muszą być równe. Nie może być inna kwota za pochowanie, a 
inna za odnowienie na 20 lat, bo tak mówi prawo. 
 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej o godz. 15

00
 ogłosił 15 minut przerwy w obradach.  

Obrady zostały wznowione po przerwie o godz. 15
10

, w obradach nadal uczestniczyło 13 radnych. 
 
Pan Franciszek Przynoga – Radny – kierownik wspomniał w swoim wystąpieniu, że opłaty za 
przedłużenie grobu będzie można płacić w składkach rocznych, prawda? 
 
Pan Piotr Kowalski – Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Iłowej – jest 
w pkt 5 wyliczenie stawki rocznej, jest nic innego jak  podzielenie przez 20 pkt 4. 
 
Pan Józef Brzezicki Przewodniczący Rady Miejskiej – tu chodzi przede wszystkim o pkt 4, czy te 
stawki można podzielić, bo z tego wynika, że nie panie Sekretarzu? 
 
Pan Franciszek Przynoga – Radny – tak, chodzi mi o to, czy będzie ogólna informacja dla ludzi, 
żeby wiedzieli, że jest taka możliwość dokonania opłaty. 
 
Pan Piotr Kowalski – Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Iłowej – 
musi przyjść człowiek do nas, że chce przedłużyć i wtedy na zasadzie, że deklaruje, że płaci 
składkę roczną i płaci opłatę co roku. 
 
Pan Józef Brzezicki Przewodniczący Rady Miejskiej – pan Sekretarz musi wyjaśnić, bo kierownik 
mówi o czym innym, a tutaj pytanie jest … 
 
Pan Roman Andzel – Sekretarz Gminy – po upływie 20 lat ponowne użycie grobu do chowania nie 
może nastąpić jeżeli jakakolwiek osoba zgłosi zastrzeżenia przeciw temu i uiści opłatę 
przewidzianą za pochowanie zwłok, czy tu się mówi, że część tej opłaty? Całą opłatę. 
 
Pan Józef Brzezicki Przewodniczący Rady Miejskiej – całą opłatę, po 20 latach zgłasza 
zastrzeżenie, że chce zachować lub wpłaca całość 434 zł.  Natomiast pkt 5 mówi całkiem o czym 
innym, bo tam jest jeżeli  ktoś zarezerwuje i ewentualnie potem do pełnych 20 lat. 
 
Pan Roman Andzel – Sekretarz Gminy – tak, nie ma żadnej wątpliwości, czyli 20 lat się kończy i 
mówimy tutaj o grobach ziemnych, przy murowanych nie ma żadnego przedłużenia na 20 lat. 
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Pan Józef Brzezicki Przewodniczący Rady Miejskiej – tzn. jak mam rozumieć – murowane? 
 
Pan Roman Andzel – Sekretarz Gminy – w murowanych nie ma przedłużenia, to się tyczy tylko do 
grobów ziemnych. 
 
Pan Robert Goc – czyli co jest z murowanymi? 20 lat i… 
 
Pan Roman Andzel – Sekretarz Gminy – jeżeli jest grób murowany w tym samym miejscu nigdy 
nie wolno drugiej osoby pochować.  
 
Pan Józef Brzezicki Przewodniczący Rady Miejskiej – w związku z tym dlaczego w pkt 4 e) jest 
grób murowany z trumną i w pkt 5 grób murowany pojedynczy z trumną? Czy grób murowany jest 
również na 20 lat, czy na 99 tak jak w innych? 
 
Pan Roman Andzel – Sekretarz Gminy – przepraszam, jak w jednym grobie murowanym są dwie 
osoby pochowane to już się nie wnosi żadnych opłat 20 letnich, natomiast jeżeli jest jedna osoba 
pochowana  w grobie  murowanym to musi  taką  samą kwotę zapłacić jakby ktoś jeszcze raz  był w 
tym grobie pochowany. Zgodnie z ustawą w tym samym miejscu po 20 latach można pochować 
kolejną osobę, nie ma tutaj przymusu, ale jeśli ktoś chce zachować grób na kolejne 20 lat, to musi 
wnieść opłatę tak jakby była tam pochowana kolejna osoba.  
Chciałbym jednocześnie zapytać, czy każdy z państwa miał kartkę z uzasadnieniem do uchwały, bo 
moim zdaniem było tutaj poświadczenie nieprawdy, że nie było uzasadnienia. Chciałbym usłyszeć, 
czy było uzasadnienie do uchwały, bo taki zapis był w protokole komisji, dlaczego nie ma. 
 
Pan Franciszek Przynoga – w formie tabelki tak. 
 
Głosowanie uchwały: 
w głosowaniu uczestniczyło 13 radnych 
za przyjęciem uchwały głosowało – 11 radnych 
przeciw – 2 radnych (R.Goc, M.Laskowski) 
wstrzymujących się – 0 
 
Ad. II pkt 4 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej   
za przyjęciem protokołu głosowało – 13 radnych   
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
 
Ad. II pkt 5 – Odpowiedzi na interpelacje radnych 
Pan Adam Gliniak – Burmistrz  
Odnośnie dróg gruntowych – ten temat dotyczy nie tylko Czernej, ale wszystkich tych miejsc, gdzie 
są drogi gruntowe. I tutaj są zapytania z Jankowej, Szczepanowa, Wilkowisk. Wszędzie te drogi 
gruntowe i w każdej kadencji te drogi wracały. Przewidując pieniądze na te drogi w budżecie  chcę 
kontynuować ten sposób utrzymania dróg, jaki do tej pory był. Czyli krótko mówiąc, jeśli są 
odpowiednie warunki pogodowe dopiero wtedy wchodzimy, aby efekt tego naprawiania dróg był 
jak najdłużej. Jeżeli mamy zwiększyć częstotliwość i zmienić sposób utrzymania, to trzeba na to 
znaleźć dodatkowe środki. Można to robić zimą, jesienią, wtedy kiedy są kałuże, ale to wszystko 
kosztuje i państwo też musicie sobie z tego zdawać sprawę, że jeżeli jest niesprzyjająca aura, to jest 
to wyrzucenie pieniędzy w przysłowiowe błoto. Jeżeli jest mokro jesienią i wyrzucimy tłuczeń, to 
za chwilę go nie będzie i powstaną dziury. Dlatego prosiłbym, żebyście się państwo nad tym 
problemem zastanowili, bo jeżeli jest niezadowolenie z takiego sposobu utrzymywania dróg, to 
trzeba zwiększyć środki na ten cel np. schodząc z innych zadań i wtedy będzie to możliwe, żeby 
sypać częściej, wyrównywać częściej i być może wtedy zadowolenie będzie większe.  
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Odnośnie wycięcia konarów i zapisów w protokole zebrania wiejskiego – protokół z zebrania 
wiejskiego jest protokołem zebrania wiejskiego, czyli na tej podstawie Sołtys jako organ 
wykonawczy niemalże tego zebrania powinien podjąć działania w kwestii przekazania problemów 
np. do Urzędu. Taki protokół z zebrania trafia oczywiście do Urzędu, ale w celu jego archiwizacji, 
żeby gdzieś się nie zapodział. Dobrze byłoby, żeby wszystkie sprawy, których Sołtys nie chce lub 
nie może załatwić we własnym zakresie były sygnalizowane wprost do Burmistrza i wtedy pójdą 
one dalej. Dziwię się z tym wycięciem konarów przy placu zabaw, bo takie m.in. sprawy miały być 
załatwiane z funduszu sołeckiego, te najbardziej pilne, które przeszkadzają, a które są również 
naszymi zadaniami. Nie ma takich problemów np. w Borowym, gdzie plac zabaw jest wśród drzew, 
nie ma w Koninie, gdzie jeżeli drzewo np. usycha to Rada Sołecka to załatwia i nie ma takich 
problemów gdzie indziej – tylko straszny problem jest w Czernej. Prosiłbym, żeby te sprawy w 
ramach funduszu sołeckiego robić, załatwiać, bo są tam pieniądze, które zebranie wiejskie 
przeznaczyło na utrzymanie porządku we wsi. 
 
Odnośnie drzew w rzece Czerna – mówił pan, że w styczniu tego roku pan zgłaszał, pytałem 
pracowników – nikt tego nie pamięta dlatego muszę to sprawdzić i dam panu odpowiedź na piśmie. 
Bo ta sprawa powinna być przekazana do Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych, powinniśmy 
zawiadomić kierownika w Żaganiu, który raczej na bieżąco stara się te drzewa wyciągać, bo tak po 
prostu do tej pory robił.  
 
Odnośnie dofinansowania zakupu samochodu dla Stowarzyszenia ze Szprotawy – myślę, że 
państwo jesteście świadomi tego, że fundusze gminne to nie są nasze prywatne pieniądze i ich 
wydawanie jest regulowane przepisami prawa, ustawami. W związku z tym tylko tam mogą one iść, 
gdzie ustawy na to pozwalają. Oczywiście będę się cieszył jeśli państwo znajdziecie rozwiązanie, 
jeśli znajdę ja lub znajdziemy je wspólnie, żeby te pieniądze można było przekazać. Oczywiście 
jeszcze będziemy musieli się zastanowić skąd te pieniądze wziąć. Odnośnie sugestii, że pieniądze 
szły na szczepienia i było to możliwe, to rzeczywiście dało się, bo przepisy to przewidują, że 
możemy powiatowi w jego zadaniach pomóc. Stąd więc m.in. dotacje powiatu dla gmin, i stąd 
dotacje gmin dla powiatu, jeżeli jest taka wola, żeby wspomóc zadania, które wykonuje powiat. 
Pani Skarbnik Gminy rozmawiała ze Skarbnikiem Powiatu i też mają problem, bo takie samo 
podanie wpłynęło przecież do wszystkich samorządów, i to też nie jest ich zadanie. Dlatego będzie 
problem, żeby te pieniądze również przekazać i na razie powiat nie widzi takich możliwości. 
Poruszył również pan Przynoga sprawę zwierząt bezdomnych, że dajemy pieniądze – państwo 
podjęliście uchwałę dotyczącą ochrony tych zwierząt i  z tym programem jest związana kwota, o 
której mówimy. Niejednokrotnie są te kwoty porównywane, czy z dolą bezdomnych ludzi, czy 
ludzi potrzebujących niezbędnej opieki, ale tak ustawa stanowi, to jest nasze zadanie własne i 
jesteśmy zobowiązani podejmować odpowiednie uchwały i odpowiednio działać w tym zakresie. 
Nie mamy innego wyjścia, jak realizować ustawę.  
 
Odnośnie informowania mieszkańców – wszyscy mieszkańcy wraz z kalendarzem wywozu 
nieczystości otrzymali informacje odnośnie nowego systemu. Informacje o nowym systemie są 
również na stronie internetowej, której adres również był podany. Z państwa uchwały wynika, że 
powinny być zrobione ulotki i inne działania, my chcemy robić to w miarę tanio, nie jesteśmy dużą 
gminą, żeby robić wielkie foldery. Ponieważ mamy jeszcze czas – kwiecień, maj, czerwiec, żeby w 
tych terminach, które pozwolą nam w sposób w miarę oszczędny informować bardziej szczegółowo 
mieszkańców w formie prostych ulotek np. o kwestii wypowiedzenia umowy. Każdy z 
mieszkańców ma umowę i okres wypowiedzenia tej umowy to jeden miesiąc. Ktoś zrobił szum w 
radio i wszyscy zaczęli panikować co to będzie. Nas to nie dotyczy z tego względu, że mamy 
zakład budżetowy, który ma umowy z mieszkańcami z okresem wypowiedzenia jednomiesięcznym, 
gdzie w większości spółek obsługujących mieszkańców innych miast to trzy miesiące. Stąd ta 
właśnie panika. My do tego spokojnie podchodzimy, jeśli ktoś do nas dzwoni i pyta w tej sprawie, 
to mamy jeszcze czas. Doszliśmy z panem kierownikiem ZGKiM do porozumienia, że w 
materiałach, które przesyła (chodzi o faktury) będą również przekazywane mieszkańcom 
informacje, które na dany czas będziemy mieć, żeby ten system sprawnie można było wprowadzić. 
A więc z fakturami wszyscy dostaną  wypowiedzenia umowy, żeby mieszkaniec miał świadomość, 
że od 1 lipca tej umowy nie będzie miał. Niektóre gminy idą w tym kierunku, że dają tylko wzór 
wypowiedzenia umowy i każdy mieszkaniec ma je dostarczyć np. do urzędu.  
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Sugerowałem, żeby wypowiedzieć umowy ze strony ZGKiM, bo przecież każda strona ma prawo 
umowy wypowiedzieć. Myślę, że po przetargu będzie również informacja dotycząca szczegółów 
kto będzie robił, jak będzie robił itd. Jest jeszcze trochę czasu, nie mniej jednak najwięcej paniki 
robią duże miejscowości obsługiwane przez spółki – niezależne podmioty gospodarcze od gminy. 
Przecież można powiedzieć, że ZGKiM to tak jak referat urzędu i tu i tu jest gmina, więc jak 
moglibyśmy skrzywdzić swoich mieszkańców, nawet jakbyśmy mieli takie prawo. Przecież można 
dojść z mieszkańcem do porozumienia, że umowa rozwiąże się z dnia na dzień. U nas nie widać 
takich zagrożeń. Akcja informacyjna już trwa i myślę, że będzie bardziej intensywna w miarę 
upływu czasu. 
 
Odnośnie zapytania pana radnego Laskowskiego – to tak jakbyśmy się nie rozumieli, takie mam 
wrażenie. Ja do państwa mówię, że pewne sprawy trzeba rozstrzygnąć na państwa poziomie. I tych 
rozstrzygnięć nie otrzymuję, a państwo oczekujecie ode mnie, żebym „coś” zrobił, ale to „coś”, to 
nie ma czegoś takiego jak „coś”. Bo jeżeli ja zwracam się do Zarządu Dróg Wojewódzkich z prośbą 
o udrożnienie kanalizacji, to oni mówią, że to nie jest ich kanalizacja, bo ona obsługuje nasze 
nieruchomości, to ja mówię, ale i waszą drogę, to nie ma znaczenia, bo mogą przejąć tylko 
kanalizację, która obsługuje ich wyłącznie drogę. Czyli wszystko musimy wtedy odciąć. 
Przedstawiając sytuację mówiłem państwu, że dopóki nie zrobimy inwentaryzacji szczegółowej 
całej kanalizacji deszczowej w Iłowej i nie rozdzielimy tej kanalizacji lub nie uzgodnimy choćby 
umownie tego rozdzielenia, to ta sytuacja nie zostanie uregulowana. Czyli jest tu problem 
konieczności zrobienia inwentaryzacji i na podstawie tego podjęcie kolejnych działań dotyczących 
uregulowania tej kwestii.  Istnieje tutaj również możliwość rozważenia wprowadzenia opłat za zrzut 
wód opadowych. Są przepisy, które pozwalają na uregulowanie tych spraw, tym samym znalezienia 
środków, by kanalizację burzową odnawiać lub na nowo budować tam, gdzie będzie to potrzebne. 
Dlatego prosiłbym, żebyście się państwo nad tym zastanowili, przeanalizowali przepisy w tym 
zakresie, które obowiązują i być może wypracowali jakąś propozycję rozwiązania tego problemu.  
 
Pan Franciszek Przynoga – w nawiązaniu do wypowiedzi pana Burmistrza zadałem takie pytanie, 
bo pan posiada większe możliwości prawne rozwiązania tej prośby odnośnie niepełnosprawnych, a 
moim zdaniem jak coś się chce to nie ma spraw niemożliwych do załatwienia, że można zawsze w 
jakiś sposób sprawę załatwić. 
 
Pan Burmistrz – czasy, kiedy „jakoś” można było załatwić minęły. Teraz trzeba załatwiać sprawy 
zgodnie z przepisami i tutaj nie ma zmiłuj się i państwo o tym doskonale wiecie, że wszędzie ze 
wszystkich rzeczy w życiu jesteście rozliczani. Na każdym kroku ktoś się powołuje na jakiś przepis, 
tak samo jest w naszym przypadku. To nie jest na tej zasadzie, że wezmę z kasy pieniążki i zaniosę 
do Stowarzyszenia gminne pieniądze. Tak to nie działa, tutaj chodzi o znalezienie rozwiązania 
prawnego. Takie same możliwości jak państwo mam i ja, działamy w tym samym prawie.  
 
Pan Józef Brzezicki Przewodniczący Rady Miejskiej – chciałbym jeszcze zapytać panią mecenas w 
związku z pismem pana radnego Przynogi, czy pani potwierdza, co Burmistrz mówił. Stanowisko 
jest uzgodnione odnośnie możliwości prawnych? 
 
Pani Agata Matusiak-Wojnicz – Radca Prawny Urzędu  Miejskiego 
Nie mamy zwyczaju uzgadniania stanowisk prawnych. Pan radny Przynoga zwrócił się z 
wnioskiem o przesunięcie w ramach zmian uchwały budżetowej środków poprzez zmniejszenie 
(rozumiem, że dotacji celowej to jest omyłka słowna, bo nie ma czegoś takiego, jak dotacja celowa 
na inicjatywy lokalne, jest tylko rezerwa celowa, bo miałam problem z odczytaniem pana intencji), 
rezerwy celowej i przekazanie tego zmniejszenia na dotację celową dla Stowarzyszenia. 
Hipotetycznie zakładając, że jest to w ogóle możliwe (nie mówię, że jest to możliwe proszę tego tak 
nie odczytywać), to na pewno nie w tej formie. Dysponentem rezerwy celowej jest Burmistrz, to 
jest organ wykonawczy jednostki samorządu terytorialnego, a więc tutaj nie można mówić o 
jakichkolwiek działaniach na tym polu ze strony Rady Miejskiej w Iłowej. A więc państwo nie 
możecie zdjąć z rezerwy celowej czegoś i przeznaczyć tej kwoty zdjętej na coś innego. Kolejna 
wątpliwość to jest kwestia przeznaczenia tej dotacji celowej na rzecz podmiotu, który nie działa na 
terenie Gminy Iłowa. Mam tu wątpliwość, czy można przekazać na rzecz Stowarzyszenia, które nie 
jest na terenie Gminy Iłowa (nie odpowiadam tutaj tak, ani nie). Moja trzecia wątpliwość jest w 
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kontekście art. 221 ustawy o finansach publicznych, ponieważ dotacje z budżetu jednostki 
samorządu terytorialnego, co do zasady mogą być przekazywane na rzecz podmiotów nie 
zaliczanych do sektora finansów publicznych nie działających w celu osiągnięcia zysku. Z tego 
wniosku nie wynika, czy to Stowarzyszenie spełnia te kryteria, czyli, czy jest organizacją pożytku 
publicznego, tego nie wiemy. Takie mam wątpliwości, na pewno nie w tej formie, którą pan 
zaproponował, bo to jest po prostu niedopuszczalne, niezgodne z przepisami. Trzeba by było się 
zastanowić, czy można temu podmiotowi przekazać, bo nie wiadomo, czy jest podmiotem nie 
działającym w celu osiągnięcia zysku (bo tego nie wiadomo, to nie wynika z wniosku, tam nawet 
nie ma numeru KRS, żeby sprawdzić) i druga rzecz, czy można przekazać podmiotowi spoza 
abstrahując od tego, że trzeba mieć środki, czyli znaleźć pieniążki.  
 
Pan Franciszek Przynoga – dlatego pani mecenas dałem przykład przekazania środków 
finansowych na szczepienia dziewcząt i dlatego, czy nie można przekazać do Powiatu Żagańskiego. 
 
Pani Agata Matusiak-Wojnicz – Radca Prawny Urzędu  Miejskiego 
Tak jak pan Burmistrz mówił podobne pismo otrzymały: Starostwo i Gmina Szprotawa. Wiem, że 
jeden z tych podmiotów zwrócił się do RIO o zajęcie stanowiska, ponieważ nie jest to jasna sprawa 
i tak oczywiste jakby się mogło wydawać. 
 
Pan Jerzy Rodak – Radny 
Mam takie pytanie, bo jest takie rozwiązanie, tylko trzeba to prawnie sprawdzić, bo mogą  te 
jednostki zebrać pieniążki, ale będą musiały przekazując stać się współwłaścicielem tego pojazdu. 
 
Pani Agata Matusiak-Wojnicz – Radca Prawny Urzędu  Miejskiego 
Trzeba by się zastanowić, trzeba znaleźć rozwiązanie, ale zgodne z przepisami tak jak pan 
Burmistrz powiedział, bo zrobienie czegokolwiek wbrew przepisom jest naruszeniem dyscypliny 
finansów publicznych. 
 
Pan Józef Brzezicki Przewodniczący Rady Miejskiej – myślę, że sprawa będzie jeszcze 
dyskutowana. 
 
Ad. II pkt 6 
Wobec  wyczerpania się  porządku  obrad  Pan Józef Brzezicki - Przewodniczący Rady Miejskiej  
zamknął  obrady XXIV sesji  Rady Miejskiej  w Iłowej. 
Na tym protokół zakończono. Protokół zawiera 11 stron, ponumerowanych od 1 do 11. 
Sesja trwała nieprzerwanie  od godz. 14

00
 do godz. 15

40
. 

 
Protokołowała: 
 
Maria Sokołowska 
 
 


